
Referat af SSIF ordinær generalforsamling. D. 27-03-2023

Tilstedeværende:
Karsten Kaspersen - Formand
Rasmus Fabian - Næstformand
Bo Rennison - Bestyrelsesmedlem
Anne Mette Bonde Pedersen - Bestyrelsesmedlem
Flemming Petersen - Kasserer

Generalforsamlingen blev afholdt rettidigt i henhold til vedtægterne.

Iflg. dagsorden (se bilag):

1. Valg af dirigent.
Flemming Petersen blev valgt.

2. Valg af referent.
Bo Rennison blev valgt.

3. Formandens beretning (se bilag).
Formandens beretning blev godkendt.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
Regnskab blev godkendt uden bemærkninger fra revisor.

5. Behandling af eventuelle forslag.
Ingen forslag

6. Forslag til kontingentændring.
Det blev vedtaget at ændre kontingent for gymnastik og badminton:
Gymnastik ændres fra 350,- til 500,- pr. deltager pr. sæson.
Badminton ændres fra 500,- til 1000,- pr. bane pr. sæson.
Begge ændringer gælder fra og med sæsonen 2023-2024.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Karsten Kaspersen blev genvalgt.
Anne Mette Bonde Pedersen blev genvalgt.
Rasmus Fabian blev genvalgt.

8. Valg af revisor.
Peter Landbo blev genvalgt.

9. Eventuelt.
Der blev diskuteret aktiviteter for at skaffe flere medlemmer.
Vi satser på skole-judo og flyers.
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Bilag: (indsat herunder):
Agenda.
Formandens beretning
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Agenda:

1. Valg af dirigent.

2. Valg af referent.

3. Formandens beretning om den forløbne sæson til godkendelse.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.

5. Behandling af eventuelle forslag som er tilstillet bestyrelsesformanden senest 8 dage før
generalforsamlingen.

6. Forslag til kontingent ændringer.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Anne Mette Bonde Pedersen, Rasmus Fabian og Karsten
Kaspersen er på valg. Alle modtager genvalg.

8. Valg af revisor. Peter Landbo genopstiller.

9. Eventuelt.
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Formandsberetning for 2022

Første år uden COVID-19, det virker helt surrealistisk. Restriktionerne sluttede 31.
januar 2022. Det føles på mange måde som noget der er overstået for flere år siden.,
men det er kun et år siden.

Gymnastik:
Kører stabilt, som altid.

Badminton:
Vi er ikke helt oppe på samme niveau, som 2021.

Judo:
Forældre/barn judo kører godt. Det samme gør børneholdet. Der er stabilt med
medlemmer. Ungdom/seniorer er lidt ned i en bølgedal, der er behov for tiltag.
Turneringer (judo) er desværre på lidt lavt niveau. Det er ikke lykkes os at få
medlemmerne afsted til turneringerne.
Vi har været til DM i Hillerød, hvor Karsten Kaspersen blev Dansk mester, Karen
Ehmsen vandt sølv i U18 og i U-21. Stort tillykke til dem.
Ved Nordiske mesterskaber i Reykjavik deltog Karsten Kaspersen i veteraner og vandt
sølv. Karen Ehmsen deltog også, for første gang ved et Nordisk mesterskab, men
nåde ikke medaljerækkerne.

Generelt kører afdelingerne stabilt m.h.t. medlemmer i 2022 i forhold til 2021.
Desværre er vi, og resten af samfundet, ikke kommet op i samme gear som for 3 år
siden.

Karsten Kaspersen
Formand
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